



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: Jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

VIETNAM

HO CHI MINH CITY&CUCHI 3D2N TOUR

TOUR CODE : A-10

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ Ho Chi Ming City♥
- ♥ Cu Chi♥
- ♥ Tho Mekong River♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

3DAYS 2NIGHT HO CHI MINH CITY CU CHI TUNNEL or MEKONG RIVER

DAY 01 SINGAPORE - HO CHI MINH CITY(D)

Upon arrival at Tan Son Nhat International airport, our representative will meet you and transfer you to visit Ho Chi Minh, still called Saigon by many locals, takes in the former Presidential Palace, The Notre Dame Cathedral, Old Saigon Post Office, a lacquerware factory and War Museum. Dinner will be served at Saigon Cruise restaurant with music performance. Overnight in Ho Chi Minh city.

DAY 02 Ho Chi Minh -Cu Chi (B/L/D)

After breakfast at hotel, leave Ho Chi Minh for Cu Chi tunnels. Here you will have the opportunity to witness how rice paper is made and to explore the amazing labyrinth of tunnels used by the guerrillas during the war. Have lunch at Ben Nay restaurant which is located on the bank of a river. Return to Ho Chi Minh City and then have a half day city tour of dynamic Ho Chi Minh City. Visit Ben Thanh market and Thien Hau Pagoda in the bustling Chinatown. Dinner at local restaurant. Overnight in Ho Chi Minh City.

OR

Day 02 Ho Chi Minh-My Tho Mekong River(B/L/D)

A full day trip to the watery world of the Mekong Delta, just a couple of hours by road from the hustle and bustle of Ho Chi Minh City's streets. Take a boat trip along narrow waterways overhung with dense vegetation and try exotic fruits in one of the many orchards on Thoi Son Island. For lunch sample the local delicacy, Elephant's Ear Fish. Visit the beautiful Vinh Trang Pagoda. Back to Ho Chi Minh City for overnight.

Day 03: Ho Chi Minh Departure (B)

Bidding farewell to Vietnam, free & leisure until transfer to airport for departure with a sweet memories.





Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: Jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

越南

胡志明 & 古芝或湄公河 3天2夜

TOUR CODE : A-10

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ 胡志明市 ♥
- ♥ 古芝 ♥
- ♥ 湄公河 ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

3天2晚 胡志明 古芝地道 或 湄公河

第一天：胡志明市 **晚**

抵达胡志明国际机场，由专业导游迎接转乘空调旅游巴士。参观胡志明，许多当地人称为西贡，也被称为总统府，巴黎圣母院，旧称西贡邮局，漆器厂和战争博物馆。晚餐将在西贡餐厅享用以及让每位客人有荣兴的欣赏传统音乐演出。

第二天：胡志明 → 古芝地道 **早，午，晚**

早餐后离开胡志明前往去到古芝地道。在这里你将有机会见证米纸是怎样制成的，并探索神奇的迷宫般的隧道使用的游击队在战争期间。午餐将在河边的 Ben Nay 餐厅享用。然后回到胡志明市半日游，接下来继续参观滨城市场和自由购物。

或

第二天：胡志明 → 湄公河 **早，午，晚**

湄公河三角洲一日游，短短喧嚣气氛的路程很快就抵达胡志明市的街道。在泰山岛乘船旅行沿着狭窄的水道悬臂式的密集植被和有多处的热带水果的果园。午餐品尝当地的美味美食佳肴，湄公河特产 Elephant Ear Fish。参观美丽的永长寺宝塔。然后继续回去胡志明休息了。

第三天：胡志明 **早**

早餐后，自由活动至集合时间，送往机场启程回国，结束3天愉快旅程。

